



CITF Subsidies Power Innovation in Construction
建造業創科基金 助力建築科技創新



The adoption for “Smart Site Safety System” (4S) has seen significant improvement with the support of “Construction Industry Innovation and Technology Fund” (CITF), which provides financial subsidies to practitioners using approved 4S products. With over 35% of Build4Asia's buyers being contractors, subcontractors and consultants—all of whom are eligible CITF applicants—the expo presents a prime opportunity to showcase your technologies in front of key buyers and contribute to higher construction standards.

為鼓勵業界採用「安全智慧工地系統」（4S），「建造業創科基金」（CITF）資助建築從業員購買認可4S產品，使香港建築科技使用率顯著提升。Build4Asia買家中逾35%為承包商、分包商和建築顧問（CITF合資格申請人），為供應商提供了絕佳貿易平台，讓他們直面買家，展示創新科技，攜手同業建立更高建築標準。

Calling on all CITF approved suppliers!
CITF認可供應商萬勿錯過！

Exhibit Now
立即參展

Showcase these CITF approved technologies!
展示以下CITF認可科技

- Building Modelling Information (BIM) 建築信息模擬
- Advanced Construction Technologies (ACT) 創新建築科技產品
- Modular Integrated Construction (MiC) 「組裝合成」建築法
- Prefabricated Steel Rebar 預製鋼筋
- Multi-trade Integrated Mechanical, Electrical and Plumbing (MiMEP) 機電裝備合成法



And more...
更多……

Continuous Growth in Demand for 4S
4S產品需求持續增長

500+

Worksites which represent over 60% of current sites will participate in the 4S labelling scheme

個建築工地（即逾六成現有工地）將參與4S標籤計劃

85%

CITF beneficiaries would recommend clients to use CITF-funded technologies

基金受惠者會建議客戶使用基金資助的創新科技

89%

CITF beneficiaries would use BIM or ACT products in future regardless of contractual requirements

基金受惠者表示，將來無論合約要求與否，都會使用建築信息模擬或創新建築科技產品

[Source 資料來源](#)

Success Story
成功實踐案例

Discover how our past participant, China State Construction Engineering (Hong Kong) Limited benefited from the CITF scheme and have a glimpse of how your technology can make an impact on our buyers!

了解Build4Asia過去的參與者中國建築工程(香港)有限公司如何從CITF計劃中受益，讓您的技術成為展會買家的最強助力！

China State Construction Engineering (Hong Kong) Limited achieved remarkable success using the CITF subsidy to implement a cutting-edge safety system on excavating machinery at the massive Three-Runway Project sites. By adopting an automated sensor system, operators are now instantly alerted when someone enters the operating zone of the machines, significantly reducing manpower for monitoring and improving onsite safety.

在建造業創科基金的資助下，中國建築工程(香港)有限公司在第三跑道工地的挖掘機械上安裝了自動感應系統。每當有人進入挖掘機械操作區域時，操作員會立即收到警報，從而減少監控人力並提高現場安全性。

[Source 資料來源](#)

Exhibit Now
立即參展



Organiser:



Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong
+852 3709 4981
exhibit@Build4Asia.com

